
           

VRAGENHALFUUR

Indiener: Hans Boxem (VVD)

Datum indiening vraag: 14 september 2020

                              
raadsvergadering van: 15 september 2020

Formulering: 

Vrijdag jl. is door de rijksoverheid de Nationale Omgevingsvisie naar buiten gebracht; bij 
de presentatie vielen voor de fractie van de VVD Berkelland 2 dingen op: zonnepanelen 
horen op daken en niet op cultuurgrond en windmolens vooral in zee en niet op het land.
Deze uitingen staan haaks op een mogelijke invulling van de opgave van de energie 
transitie waar de gemeente Berkelland zich voor ziet gesteld. Het legt tevens een bom 
onder de verdere invulling van de RES-opgave waartoe wij ons als regio toe willen 
verplichten.

Vraag:

Kan het college – voordat deze uitingen van rijkswege een eigen leven gaan leiden – 
uit een zetten hoe deze uitingen zich verdragen met de RES-opgave waar de 
Achterhoek zich voor heeft gesteld?

Vraag:

Deelt u onze opvatting dat – gezien ook daarover in het Nationaal Programma 
Regionale Energie Strategie op pag. 52 van het Uitvoeringsprogramma is gesteld – 
deze uitingen de geloofwaardigheid van de initiatieven die er op gericht zijn de 
energietransitie in onze regio en in onze gemeente te bereiken, ondermijnen en de 
inzet van uw college en onze positie als raad bemoeilijken?

Vraag:

Is uw college bereid – al dan niet in regionaal verband – de rijksoverheid hierover te 
berichten?
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Toelichting:
1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 

agenda staan. 
2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 

zijn.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken.


